

地理研究 » 2013, Vol. 32 » Issue (10): 1964-1976 DOI: 10.11821/dlyj201310018

论文 本期目录 | 过刊浏览 | 高级检索 ◀◀ 前一篇 |

## 城市公园的类型划分及其与功能的关系分析——以北京市城市公园为例

陶晓丽1, 陈明星2,3, 张文忠2,3, 白永平1

- 1. 西北师范大学地理与环境科学学院, 兰州 730070;
- 2. 中国科学院区域可持续发展分析与模拟重点实验室, 北京 100101;
- 3. 中国科学院地理科学与资源研究所, 北京 100101

Classification and its relationship with the functional analysis of urban parks: Taking Beijing as an example

TAO Xiaoli<sup>1</sup>, CHEN Mingxing<sup>2,3</sup>, ZHANG Wenzhong<sup>2,3</sup>, BAI Yongping<sup>1</sup>

- 1. College of Geography and Environment Science, Northwest Normal University, Lanzhou 730070, China;
- 2. Key Laboratory of Regional Sustainable Development Modeling, Institute of Geographical Sciences and Natural Resources Research, CAS, Beijing 100101, China:
- 3. Institute of Geographic Sciences and Natural Resources Research, CAS, Beijing 100101, China

摘要 图/表 参考文献(32) 相关文章 (15)

版权所有 © 2013 《地理研究》编辑部本系统由北京玛格泰克科技发展有限公司设计开发

## 美女图片

美女美女美女 美女美女